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Izvedli krvodajalsko akcijo
Na pobudo Osnovne organizacije RK Skofljica,

je bila tudi letos organizirana krvodajalska akcija.
Udeležilo se je je kar lepo število naših občanov.
Da pa je ta humanitarna akcija lepo uspela, se
imamo zahvaliti našim aktivistom RK iz vrst naših
upokojencev, ki s svojim nesebičnim in požrtvo-
valnim delom skrbijo, da ta akcija vsako leto kar
najbolje uspe. Naj tokrat izrazim javno zahvalo
naši upokojenki Mariji Pergar, ki ima že vrsto let
posebne zasluge in je še posebej aktivna na tem
področju pa tudi sama je bila dolgoletna daroval-
ka kivi.

Nadalje bi se rad zahvalil vsem, ki so prispevali
sredstva za primerno pogostitev naših krvoda-
jalcev.

Ko izrekam zahvalo vsem darovalcem krvi, bi
rad ob tej priliki spomnil pristojne na dokaj mače-
hovski odnos naše družbe do krvodajalcev. Me-
nim, da ni dovolj rutinska zahvala predstavnika

RK in Zavoda za transfuzijo krvi. Premalo se1

zavedamo veličine dejanj naših krvodajalcev, ki
nesebično pomagajo sočloveku s tem, da s svojo
krvjo rešujejo dragocena življenja. Smo humana
družba in človek je naše največje bogastvo. Če je
temu tako in če ni to le oguljena fraza, dajmo
njihovim rešiteljem ustreznejše mesto v naši druž-
bi. Tisti, ki so darovali lani 20 ali večkrat, naj bi
bili vsaj oproščeni participacije pri zdravniškem
pregledu. Tako bi se vsaj delno oddolžili ljudem,
ki so v svojem življenju toliko storili za sočloveka.

Upam, da se mnogi strinjajo s takim predlogom
in da bodo tudi pristojni razpravljali o tem predlo-
gu in ga spravili v življenje. Tudi v naši sredini
pokažimo hvaležnost tem ljudem in jih po svojih
močeh skušajmo posnemati v teh plemenitih deja-
njih.
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